
Vammaisneuvoston kokousmuistio 

Aika ja paikka: tiistaina 26.3.2024 klo 18  

 

1. Kokouksen avaus  

Kokous avattiin 18.04 

 

2. Paikalla: 

Sanna Koivusalo 

Mika Välimaa 

Jarmo Sillanpää 

Kirsi Virtanen 

Krista Saarinen 

Katriina Suominen 

Satu Kankaristo 

 

Paikalla myös varajäseniä, käytiin esittelykierros jäsenten ja varajäsenten 

kanssa. 

 

3. Vammaisliikuntaedun tilanne 

Liikuntaetu on keskustelussa ja etenee kevään aikana. Maskun kunnalle on 

myönnetty liikunnallisen elämäntavan kehittämiseen hankerahaa 41 100 

euroa. Hankkeessa mahdollisesti mukana myös soveltavaa liikuntaa.  

 



4. Varautumisilta yhteistyössä vanhusneuvoston kanssa  

Maskun VPK:sta on tulossa luennoitsija puhumaan liikuntarajoitteisten 

turvavarautumisesta. Tapahtuman päiväksi ehdotetaan torstaita 2.5. ja 

tapahtumapaikaksi Tammenahjon koulun ruokalaa tai Maskutaloa.  

Alustavasti keskusteltiin myös Kynnys ry:n juristi Mika Välimaan 

puheenvuorosta turvallisuusiltaan uuden vammaispalvelulain 

valmistelutilanteesta.  

Ehdotetaan, että myös vanhusneuvosto ehdottaisi yhtä puheenvuoroa 

turvallisuusiltaan. 

 

5. Muut asiat 

Esitettiin, että Maskun vammaisneuvosto ja vanhusneuvosto tekisivät yhdessä 

Varhalle vetoomuksen siitä, että terveyskeskuspalvelut pysyisivät Maskussa. 

Puheenjohtaja aikoo ottaa asian esille seuraavassa Varhan 

vammaisneuvostossa.  

Varajäsen ehdottanut, että vammaisneuvosto lähtisi mukaan Liikenneturvan 

Liikenneturvallisuusviikkoon. Puheenjohtaja tutustunut viikon sisältöihin, ja 

todettiin, että sisällöt hyvin samanlaisia, kuin vammaisneuvoston 

esteettömyyskatselmuksen sisällöt viime syksynä. Näin ollen ei lähdetä 

mukaan liikenneturvallisuusviikkoon.  

Päätettiin siirtää kunnan virkistäytymiskohteiden esteettömyyskatselmus 

loppukesään, elo-syyskuulle. Esteettömyyskatselmuksen sisältöjä ja 

ajankohtaa mietitään tarkemmin seuraavassa kokouksessa. 

Puheenjohtaja ehdottaa, että tehtäisiin uusille vammaisneuvoston jäsenille 

perehtymispaketti, jonka kautta uudet jäsenet voisi tutustua 

vammaisneuvoston sisältöihin. Perehtymispaketti voisi sisältää myös 

lautakuntien kokouskäytänteitä. 



Keskusteltiin Maskun liikennetyöryhmän kuulumisista, Maskussa asiat melko 

hyvin, Maskussa ei ole ollut moneen vuoteen kuolonkolareita. 

Mika Välimaa kertoi Kynnys ry:n kuulumisia ja Siun sotelle tehdystä 

kannanotosta. 

Päätettiin, että vammaisneuvosto lähtee mukaan Maskun päivään. 

Vammaisneuvosto lainaa hyvinvointipalveluilta 3x3m teltan markkinoille. 

Maskun päivän sisältöjä suunnitellaan tarkemmin seuraavassa kokouksessa. 

Sihteeri kertoi lyhyesti kunnan kuulumisia ja kiinteistöstrategian tilanteesta. 

6. Seuraava kokous 

Seuraava kokous keskiviikkona 22.5. klo 18 Tammenahjon koululla 

 


